
Referat for Morsø Senioridræts Generalforsamling 
Generalforsamlingen blev afholdt 20. februar 2024 klokken 14.00 ved Elsøvej 8, 7900 Nykøbing. 

 

1. Valg af dirigent 

Formand Ragna Vigsø Søndergaard bød velkommen til generalforsamlingen. 

Bestyrelsen forslår Lise Kragh Møller som dirigent for generalforsamlingen. Valg af dirigent 

godkendes. 

Dirigent Lise Kragh Møller konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt i henhold til 

vedtægterne i den lokale dagspresse 14 dage før afholdes.  

 

2. Beretning ved formanden 

Formand Ragna Vigsø Søndergaard beretter om året, der er gået. 

Udvalgsrepræsentant for petanque supplerer formandens beretning ved at berette om året, der er 

gået for petanque. 

Udvalget for petanque forslår til bestyrelsen, at der også annonceres for petanque og kroket i 

ugeavisen, når der annonceres for gymnastik. Bestyrelsen tager forslaget til efterretning. 

Stedfortræder for udvalgsrepræsentant for kroketudvalget  supplerer formandens beretning ved at 

berette om året, der er gået for kroket. 

Formandens beretning godkendes af forsamlingen. 

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab 

Kasserer Karen Christensen fremlægger regnskab for år 2023. 

Forsamling ønsker uddybning af konto for petanque. Kasserer giver en uddybende forklaring, der 

viser bevægelse for konto. 

Der stilles forslag om at hæve egenbetaling til arrangementer. Bestyrelsen tager forslaget til 

beretning. 

Der stilles forslag om at afholde åbent hus for at tiltrække nye medlemmer. Bestyrelsen tager 

forslaget til efterretning. 

Kassererens fremlæggelse af revideret regnskab godkendes. 

Revideret årsregnskab vedlægges referat. 

 

4. Indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag. 

 



5. Budget for det kommende år, herunder godkendelse af kontingent 

Kasserer Karen Christensen fremlægger budget for år 2024 og indstiller forslag om 

kontingentforhøjelse til godkendelse. 

Forsamlingen forslår at hæve kontingent med 30 kr./halvårligt, så den samlet kontingent bliver 250 

kr./halvårligt. Forslaget er vedtaget. 

Fremlæggelse af budget for år 2024 og forslag om kontingentforhøjelse blev godkendt på 

generalforsamlingen. 

Der er af forsamlingen ønske om, at bestyrelsen går i dialog med Morsø Kommune om nedsættelse 

af halleje. 

Der er forslag fra forsamlingen om at søge fonde og puljer. 

Budget for år 2024 vedlægges referat. 

 

6. Valg til bestyrelsen 

Dirigent gjorde opmærksom på, at der er tre medlemmer til bestyrelsen på valg i lige år. Derudover 

skal to medlemmer af bestyrelsen vælges uden for orden. 

Karen Christensen og Bente Thøgersen blev genvalgt. 

Ydermere blev Viggo Nielsen og Lisbeth Pedersen valgt på generalforsamlingen. 

 

7. Valg af suppleanter 

Dirigent gjorde opmærksom på, at der er to suppleanter til bestyrelsen på valg i år. 

Ragna Vigsø Søndergaard blev valgt på generalforsamling. 

Dirigent gør opmærksom på, at suppleant indgår direkte i bestyrelsen. Bestyrelsen er dermed 

fuldtallig, men uden suppleanter. 

 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Karin Tøfting Andersen blev genvalgt som revisor. 

Birtha Lemvig Pedersen blev genvalgt som revisorsuppleant. 

 

9. Eventuelt 

Marie Louise Andersen fortæller om aktiviteter på MC Holms Skolen med børn uden for 

foreningsfællesskabet. 

 


